

## Freudenberg Filtration Technologies SE & Co. KG



D-69465 Weinheim  
Phone +49 (0)6201/80-6264  
Fax +49 (0)6201/88-6299

info@freudenberg-filter.com  
www.freudenberg-filter.com

### Filtration solutions for a better quality of life

As a global technology leader in air and liquid filtration, Freudenberg Filtration Technologies develops and produces high-performance, energy-efficient filtration solutions which improve the efficiency of industrial processes, conserve resources, protect people and the environment.

- With its Viledon® and micronAir® global brands, Freudenberg offers innovative filter elements and systems for the energy, hygiene, food & beverage, health, and transport (automotive, marine, aviation) sectors, general ventilation and cleanroom technology, and for highly-specialized applications.
- Viledon® stands for reliable process air optimization, for products to improve indoor air quality in buildings and for high-quality liquid filtration solutions. These include the process and engineering design of efficient filtration systems for wastewater treatment to attain drinking water quality.
- micronAir® cabin air filters provide health protection and ride comfort, micronAir® engine intake air filters improve engine performance.
- A comprehensive range of system solutions (e.g. development and construction of air intake systems) and services (e.g. Viledon® filterCair air quality management) round off the portfolio.

### Filtrationslösungen für mehr Lebensqualität

Als globaler Technologieführer in der Luft- und Flüssigkeitsfiltration entwickelt und produziert Freudenberg Filtration Technologies leistungsstarke, energieeffiziente Filtrationslösungen, die industrielle Prozesse wirtschaftlicher gestalten, Ressourcen schonen sowie Menschen und Umwelt schützen.

- Mit den Marken Viledon® und micronAir® bietet Freudenberg innovative Filterelemente und -systeme in den Bereichen Energie, Hygiene, Lebensmittel und Gesundheit, Automobil und Transport (Fahrzeug, Schiff, Flugzeug), der allgemeinen Lüftungs- und Reinraum-Technik und für hoch entwickelte Spezialanwendungen an.
- Viledon® steht für zuverlässige Prozessluft-Optimierung, für Produkte zur Verbesserung der Innenraumluft in Gebäuden und für hochwertige Lösungen in der Flüssigkeitsfiltration. Dazu zählen Planung und Bau effizienter Filtrationssysteme zur Abwasseraufbereitung in Trinkwasserqualität.
- micronAir® Kfz-Innenraumfilter bieten Gesundheitsschutz und Fahrkomfort, micronAir® Motorzuluftfilter eine verbesserte Motorleistung.
- Umfangreiche Systemlösungen (z.B. Entwicklung und Bau von Zuluftanlagen) und Dienstleistungen (Viledon® filterCair Luftqualitätsmanagement) ergänzen das Portfolio.



### Core competencies

- Protecting people and environment
- Optimizing processes
- Cost-efficient, reliable, long-lasting
- Energy-efficient
- System solutions & services

### Kernkompetenzen

- Menschen und Umwelt schützen
- Prozesse optimieren
- Wirtschaftlich, betriebssicher, langlebig
- Energieeffizient
- Systemlösungen & Services